
Protokoll 1 (7) 

Sammanträdesdatum  
2011-09-26 

Svågadalsförvaltningen 

 

 Utdragsbestyrkande: 

 

Plats och tid: Svågagården, 26 september 2011 kl. 9.00 

Förtroendevalda: Beslutande: Ej beslutande: 
 Sven-Erik Eriksson (Op) 

Anette Svensson (Op)Ej §39, 40 
Marianne Rahm (Op) 
Helena Larsson (Op) 
Helena Bergerståhl (Op)Ej §39, 40 
Marianne Tunhult (Op) 
Kenneth Kalén (Op) 
Helmut Klingenberg (Op) §39, 40 
Birgitta Hedberg (Op) §39, 40 
 
 

Helmut Klingenberg (Op)  
Eva Edström (Op) Ej i lokalen §39, 40 
Birgitta Hedberg (Op)  
Carl-Erik Brink (Op) 
Kristina Bäckström (Op) 
 

 
Övriga deltagare: Yvonne Bergström, Sekreterare 

Iréne M. Ilonen, Platschef 
 

 
Utses att justera:  Anette Svensson, ej § 39, 40 

Marianne Rahm, justerar § 39, 40 
 
Justeringens plats 
och tid: 2011-10-10  kl 13.00 

Underskrifter:  Paragrafer: 38-46 

Sekreterare: 

 
 
Yvonne Bergström 

Ordförande: Sven- Erik Eriksson 

Justerande: Anette Svensson Marianne Rahm 
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Bevis/anslag 
Protokollet är justerat. Justeringen tillkännagiven genom anslag. 

Anslagstid, från och med till och med 
2011-10-11 2011-11-01 

Förvaringsplats för protokollet 
Svågagården 

Underskrift 
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Svågadalsförvaltningen 

 

Justerandes 
sign: 

Utdragsbestyrkande: 

   Delges: 

 
 

§38 Ekonomisk uppföljning   
  

Irene M. Ilonen informerar att de olika verksamheterna följer utsatta budgetramar. Vid 
nästa sammanträde ska Iréne M. Ilonen redogöra särskilt för projektet broar och leder. 

Svågadalsnämnden tackar för information. 

 

§39 Driftbidragsansökan från Bjuråkers 
Baptistförening 

Anette Svensson, Helena Bergerståhl och Eva Edström anmäler jäv och lämnar 
lokalen. Helmuth Klingenberg och Birgitta Hedberg träder in som ersättare. 

Bjuråkers Baptistförsamling har nu reviderat sin ansökan vad gäller att renodla deras 
barn/ungdomsverksamhet och ansöker nu om 43 000 kronor i driftsbidrag.  

Arbetsutskottet föreslår att bevilja 60 procent av den sökta summan, vilket blir ett 
driftsbidrag på 25 800 kronor. 

Svågadalsnämnden beslutar enligt arbetsutskottets förslag. 

 
 

§ 40 Ansökan om lokalt aktivitetsstöd från Bjuråkers 
Baptistförsamling 
 

Anette Svensson, Helena Bergerståhl och Eva Edström anmäler jäv och lämnar 
lokalen. Helmut Klingenberg och Birgitta Hedberg träder in som ersättare. 

Bjuråkers Baptistförsamling ansöker om ett lokalt aktivitetsstöd för hösten 2010 och  
våren 2011.                                                                                       

Arbetsutskottet föreslår att bevilja ett aktivitetsstöd på 960 kronor för hösten 2010 och 
800 kronor för våren 2011 enligt gällande regler för aktivitetsstöd. 

Svågadalsnämnden beslutar enligt arbetsutskottets förslag. 
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§ 41 Ansökan om lokalt aktivitetsstöd från Ängebo IK 

Ängebo IK ansöker om ett lokalt aktivitetsstöd för våren 2011.  

Arbetsutskottet föreslår att bevilja ett aktivitetsstöd på 2 240 kronor enligt gällande 
regler för aktivitetsstöd. 

Svågadalsnämden beslutar enligt arbetsutskottets förslag. 

 

§ 42  Rapport från verksamheterna om hur sommaren 
har varit                         
                                                           
På förskolan har det varit mellan 0-12 barn. Personalen har haft ett särskilt 
sommarschema för att täcka dagarna på bästa sätt. Pelle Persson och Henrik Persson  
har  hoppat in och jobbat vid behov under sommaren. Iréne M. Ilonen har under 
första sommarperioden hoppat in och jobbat vid behov, vilket har inneburit att inga 
vikarier behövts. Kritiska synpunkter har framkommit angående hur maten och städet 
har fungerat. Det har framförts till Folkets Hus och handlar bland annat om att mjölk, 
yoghurt och bregott haft dåligt datum samt att städningen inte har fungerat 
tillfredställande.                                                                                                                              
 

I äldreomsorgen ökade antalet brukartimmar under andra sommarperioden. 
Personalen löste det på ett fantastiskt sätt, i dagsläget har brukartimmarna återigen 
minskat lite. Marie Persson och Yvonne Bergström har vikarierat. Under en 
sjukfrånvaro som inträffade under andra sommarperioden arbetade även Helena 
Larsson och Eva Andersson. 

Svågadalsnämnden tackar för informationen  
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§ 43 Anställning av ny platschef 
 
Rekryteringen av ny platschef har skötts av kommunchef Bengt Friberg. Intervjuerna 
var i Hudiksvall där våra fackliga representanter från Kommunal och Lärarförbundet 
deltog samt ordförande Sven -Erik Eriksson och vice ordförande Anette Svensson. 
Stefan Bäckström, ordförande Lärande och Kulturnämnden, var också med. 

Arbetsutskottet beslutar föreslå att Svågadalsnämnden förordar Fredrik Röjd till ny 
platschef. 

Svågadalsnämnden beslutar enligt arbetsutskottets förslag att förorda 
Fredrik Röjd till ny platschef. 

 

§ 44 Information om planeringen för äldreomsorgens 
utveckling i hela kommunen. 
 

Iréne M. Ilonen informerar att omsorgsförvaltningen i Hudiksvalls kommun jobbar nu 
mycket offensivt med äldreomsorgens utveckling utifrån LOV (Lagen om valfrihet). 
Det innebär bland annat att all hemtjänstplanering i hela kommunen kommer att 
planeras centralt med dataverktyget TES. TES står för Trygghet, Enkelhet och 
Säkerhet. Ett arbete för kommunens hemtjänst i egen regi har också påbörjats inom 
omsorgsförvaltningen för att kunna ta tillvara på hemtjänstpersonalens kunskaper och 
utveckla verksamheten för att kunna möta konkurrensen mer effektivt. Detta innebär 
att Svågadalsnämnden/förvaltningen måste fundera hur man ska arbeta vidare med 
dessa frågor och utmaningar bland annat utifrån att Svågadalens hemtjänst är en 
mycket liten grupp och därmed sårbar.  

Iréne M. Ilonen berättar att Svågadalens hemtjänst ska på en konferens under vecka 39 
tillsammans med Frejagårdens hemtjänstpersonal. Under konferensen kommer det att 
arbetas med omsorgsgarantier/värdighetsgarantier, risk- och sårbarhetsplan samt 
framtidens äldreomsorg. 

Svågadalsnämnden tackar för information. 
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§ 45 Information om avtalsförhandlingar med Folkets 
Hus. 
 
Ordförande Sven-Erik Eriksson informerar om att ett möte med Bengt Friberg och 
Stefan Bäckström kommer att äga rum så fort som möjligt, han återkommer med 
datum och inbjudan.  

Svågadalsnämnden tackar för information. 

 

§ 46 Tillkommande ärende 

Skrivelse 

Svågadalsnämnden beslutar att arbeta fram en skrivelse angående de synpunkter som 
har framkommit under sommaren och början av höstterminen för att delge styrelsen 
för Folkets Hus och kommunledningen. 
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